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van de 
bestuurstafel 

Nu we de donkere dagen voor kerstmis naderen is 
het een goede zaak om eens terug te blikken op het 
afgelopen seizoen. 
Zowel in organisatorisch, financieel als prestatief 
opzicht is 1985 een goed jaar geweest. 
Eens te meer is dit jaar weer eens gebleken, dat 
de wielervereniging een steeds grotere rol speelt 
binnen het Terheijdens sportgebeuren. Diverse eve-
nementen genieten niet alleen een grote lokale 
maar ook een regionale en zelfs nationale bekend-
heid. 
Ik verwijs hierbij o.a. naar de wielerronde en de 
trim-triathlon. 
Dankzij het collectief zijn bovengenoemde gebeurte-
nissen tot een respectabel niveau uitgegroeid. 
Financieel is de wielervereniginggezond, maar er 
dient steeds hard geknokt te worden om dit predi-
kaat te continueren. 
Over de prestaties het volgende. 
Misschien spreken de behaalde resultaten, op enke-
le uitzonderingen na, niet zo tot de verbeelding 
bij het grote publiek, maar insiders weten, dat de 
prestaties relatief goed waren en toch zeker aan 
het verwachtingspatroon hebben voldaan. 
De gestructureerde clubtrainingen en de persoon-
lijke begeleiding zijn hier zeker debet aan. 
In de toekomst kan aan bovengenoemde aspekten nog 
meer aandacht worden besteed, omdat de vereniging 
dan reeds 3 gediplomeerde wielrentrainers in haar 
ledenbestand kan opnemen.Welke wielervereniging 
kan dat zeggen? 
De "Know how" is er. Doe er wat mee! 
Uiteraard is het allemaal geen hosanna geweest 
het afgelopen jaar. 



Zo is het jammer, dat ondanks de toenemende be-
langstelling voor het recreatieve fietsen binnen 
de vereniging, de toertocht in 1985 geen vervolg 
heeft gekregen. Hopelijk keert dit evenement voor 
het hele gezin weer terug en dan knipoog ik een 
beetje naar de onlangs in het leven geroepen eve-
nementen-commissie. 
Deze bijzonder actieve commissie heeft reeds een 
voltreffer geplaatst en kan met ere roepen: "BINGO". 
Een zware aderlating is de afgelasting van de ge-
plande veldrit. Gezien de belangstelling van de 
rennerszijde in het verleden, een ongeschikte datum 
de zeer hoge kosten en andere moverende redenen, 
ben ik de mening toegedaan dat dit weliswaar een 
zwaar maar wel een verstandig besluit is. Het bete-
kent echter niet, dat dit evenement voorgoed van de 
kalender verdwijnt. 
Op 1 november 1985 werd door het bestuur de jaar-
lijkse verantwoording afgelegd aan de leden. 
In een relatief rustige vergadering werd het bestuur 
gedechargoerd van het gevoerde beleid en begroting 
1985-1986. Voorts waren er een 2-tal mutaties bin-
ne het bestuur. Wegens drukke werkzaamheden zagen 
Sjel Welten en Ton Jonkheim geen kans meer om op 
verantwoorde wijze hun bestuursfunctie te continu-
eren. Sjel droeg de verenigingsschatkist na 5 jaar 
over aan Cees Michielsen. Als bestuur respecteren 
wij het besluit van Sjel en zeggen graag een woord 
van dank voor het vele werk, dat door hem is ver-
richt. 
Ook Ton, lid van het bestuur, zagen wij node gaan 
en danken hem eveneens. Zijn plaats is ingenomen 
door Wim Schmetz. 
Wij verwelkomen onze twee nieuwe bestuursleden en 
hopen op dezelfde prettige manier als voorheen te 
mogen samenwerken. 
Nu het wegseizoen 1985 achter ons ligt, zijn de 
voorbereidingen van het seizoen 1986, naast de win-
teractiviteiten, reeds in volle gang. 
De vergader-frequentie wordt verhoogd en er moet 
weer veel werk achter de schermen worden verzet om 





alles goed en op tijd op de rails te krijgen. 
Bijzonder prettig is het te melden, dat de KNWU-
afdeling volgend jaar gesponsord wordt door Handy-
man onderdelen shop. Overigens geen. onbekende bin-
nen onze vereniging. 
De namen Rasenberg auto's (3 jaar) en Imceco (1 
jaar) verdwijnen op de rose tricots, maar zegden 
wel op een andere wijze hun steun toe. 
Wij zijn deze mensen bijzonder erkentelijk voor 
hun bijdrage aan de wielervereniging. 

Op 20 november 1985 maakte de gemeente Terheijden 
handig van de gelegenheid gebruik om haar recreatie-
project "Kleine Schans" aan een delegatie te promo-
ten. 
Tijdens deze manifestatie gaf ook de wielervereni-
ging acte de présence. (In dit plan is ook een wie-
Iercircuit opgenomen). Naar ik uit vertrouwde bron-
nen heb vernomen is het plan erg goed ontvangen bij 
gedeputeerde T. Brugman. 
Kortom de wielervereniging is in beweging. 
Regeren is vooruitzien, stilstand is achteruitgang, 
rust roest. 
Middels het voortreffelijk cluborgaan, "De Klepper" 
houden wij U op de hoogte van het wel en wee van de 
vereniging. De tomeloze inzet van het redactie-team 
staat hier borg voor. 
Op het gevaar af,dat ik ongetwijfeld mensen zal ver-
geten, wil ik toch een poging wagen een dankwoord 
uit te spreken, in willekeurige volgorde. (De ketting 
is net zo sterk als de zwakste schakel) 
Onze sponsors (club,wielerronde, trim-triathlon, ver-
enigingsorgaan). 
Ook de mensen die ons in materieel opzicht hebben 
gesteund, (beschikbaar stellen van vrachtauto, beba-
kening, wegomleiding, dranghekken etc.) 
Voorts de gemeente Terheijden, rijkspolitie, rijks-
waterstaat en provinciale staten. 



De plaatselijke EHBO. De gemeenten Oosterhout, 
Teteringen, Made. 
Alle leden, die ieder op hun eigen manier een 
bijdrage hebben geleverd (evenementen-commissie, 
redactie-team cluborgaan, werkploeg, lotto-opha-
ler en deelnemers, triathlon-commissie, tijd-
waarnemers, voorrijders, administratieve mede-
werkers, begeleiders). 
Sponsors ronde van Wagenberg en de bingo -sponsors. 
De EHBO afdeling Wagenberg. 
Uiteraard iedereen, die de wielervereniging een warm 
hart toedraagt, (loten kopers enverkopers, bezoekers 
evenementen van de wielervereniging, bewoners par-
cours, Stroom, water leveranciers). 
Tenslotte de bestuursleden, die ook in 1986 hun 
beste krachten aan de wielervereniging willen geven. 

Tevens maak ik van deze gelegenheid gebruik U allen 
mede namens het bestuur, prettige kerstdagen toe 
te wensen. Voorts een plezierige jaarwisseling en 
in alle opzichten een goed 1986. 

De Voorzitter, 
Din de Ridder. 
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K.N.W.U. vergadering. 

Op 25 oktober j.1. kwamen de K.N.W.U. renners en het 
bestuur weer bij elkaar om een terugblik te werpen 
op het seizoen 1985 en om al enkele plannen te maken 
voor 1986. 
Over 1985 werd opgemerkt dat er enkele kleine dinge-
tjes fout gegaan zijn, b.v. met het jaarprogramma 
dat in de loop van het seizoen een beetje in de war 
liep, maar van deze foutjes hebben we allemaal wat 
geleerd en die zullen hopelijk in 1986 worden ver-
meden. 
Het bestuur was overigens zeer tevreden over de 
prestaties die zijn geleverd door de renners in dit 
seizoen. 
De toekomst voor 1986 begint, naast de oude renners, 
met enkele nieuwen, die een K.N.W.U. licentie aan-
vragen. Dit zijn Peter van der Schans ( junior ), 
Quirijn de Wit, Ronald Slegt en Frans van Dongen 
( amateurs ). 
Het programma voor 1986 zal ongeveer hetzelfde zijn 
als van 1985, waarschijnlijk nog uitgebreider. 
'De sponsoring was op deze avond nog niet geheel 
rond, maar later kregen we te horen dat de naam 
" Handyman " onderdelenshop op de kleding komt te 
staan. 
Hetzelfde was het geval met de begeleiders. 
Op deze avond kwam alleen Ad Nuiten naar voren als 
begeleider van de amateurs met assistentie van Henk 
Rasenberg, en Marius de Kroon als chauffeur ploeg-
leiderswagen. 
Op de jaarvergadering gaven Piet en Toon Voermans 
zich op als begeleiders van de junioren. 
Dus zo zijn al de plaatsen weer ingevuld en kunnen 
de renners weer rekenen op een goed seizoen. 
Alleen moeten ze nog wel zelf fietsen !! 

Succes. 



interview met... 
TOON SCHRAÜWEN 

Een afspraak maken voor een interview met deze 
zeer druk bezette hoofdonderwijzer is geen sine-
cure. En omdat ook de interviewer zelf nogal druk 
bezet is, werd afgesproken om dit vraaggesprek 
"af te werken" op zijn verjaardag, want dan zou ik 
hem vast wel thuis aantreffen. 
Nou is deze gelegenheidsjournalist b e p a a l d niet 
vies van een feestje, dus dat was snel beklonken. 
Temidden van het feestgedruis werd onderstaand 
verslag opgetekend. 

REDACTIE: Om maar met de deur in huis te vallen. 
Hoe lang heb je al last van de wielerbacil ? 
TOON: Al vroeg, in 1957, had ik belangstelling 
voor de wielersport. Ik heb toen hard gespaard 
en in 1958 kon ik mijn eerste wedstrijden gaan 
rijden. Maar thuis waren ze er zwaar op 
tegen. Wielrenners, dat was maar "Heikesvolk". 
Ondanks alle tegenwerpingen zette ik toch door 
en kreeg zelfs met Sinterklaas mijn licentie kado. 
Dat was wat in een gezin met 9 kinderen begrijp je. 
In dat eerste jaar reed ik toch zo'n 22 goede prij-
zen bij elkaar. In 1959 werd ik nog clubkampioen 
bij de Jonge Renner. Kort daarop stierf mijn moeder 
dus van fietsen kwam toen niet veel meer. Toch 
hetzelfde jaar weer opnieuw gestart, maar een zwa-
re val in Stampersgat (fiets total-loss geen geld 
voor een nieuwe) maakt voorlopig een einde aan 
mijn fietscarrière. 
Bovendien moest ik mijn militaire dienstplicht 
gaan vervullen in Nieuw-Guinea. 
Daarna heb ik mijn studie afgemaakt en verhuisde 
ik naar Limburg, dat was in 1967 waar de wieier-



bacil me weer te pakken kreeg. 
Pas in 1970 begon ik weer aan wedstrijden deel te 
nemen, ik was inmiddels verhuisd naar Terheijden, 
bij de BWF. 

DE ONDERWIJZER SPREEKT 

REDACTIE: Daar heb je heel wat 
beleeft, bij de BWF. Je bent 
zelfs ook voorzitter geweest. 
Nu je zoon Niels succesvol koerst 
bij de KNWU kun je vergelijken. 
Hoe zie jij het KNWU - BWF ge-
beuren ? 
TOON: zonder al te kritisch te 
willen zijn, vind ik toch dat er 

de laatste paar jaar een beetje de klad in zit bi j 
de BWF. 
Ze zullen met de tijd mee moeten gaan. De categorie 
indeling zal mijns inziens drastisch moeten veran-
deren. Bijvoorbeeld geen trimmers meer, maar enkel 
nog een A-categorie (tot 32 jaar), een B-categorie, 
(tot 42 jaar) en een C-categorie (42 jaar en ouder) 
Het werken met daglicenties lijkt mij ook een ver-
betering en voor de bekers dienen geldprijzen te 
komen. 
Zo kan ik nog wel even doorgaan, maar nu ik er niet 
meer middenin zit is het wel gemakkelijk praten. 
Wel wil ik nog opmerken dat op de belangrijke be-
stuursposten bekwame en gemotiveerde mensen moeten 
zitten. 
Want wat is de tendens tegenwoordig. De mensen 
hebben steeds meer vrije tijd, hebben dus meer tijd 
voor hun sport. Taak voor het bestuur is dan die 
mensen het gevoel te geven dat ze aan topsport doen, 
dus dat betekent inhaken op de nieuwste ontwikke-
lingen. 



En wat mezelf betreft, als de BWF bepaalde veran-
deringen doorvoert, zoals de geruchten doen vermoe-
den, dan ga ik lekker bij de "C" koersen, en anders 
neem ik een licentie bij de KNWU als veteraan. 
Zo hoop ik ook dat dan de gezellige oude tijden 
weer terug komen. Ik herinner me nog een wedstrijd 
waarin een fiets te verdienen viel. Piet de Jong 
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en Martin Toel waren dikke vrienden maar in de 
koers werd om die fiets op het scherpst van de 
snede gespurt. Na afloop werd "de pot" echter 
broederlijk gedeeld. 

DE DUIZENDPOOT 

REDACTIE: En op bestuurlijk niveau? 
TOON: Ik ben 7 jaar voor-zitter geweest en dat 
heb ik altijd met veel plezier gedaan. Alleen 
vond ik dat, omdat ook ik actief fietste en ge-
sponsord werd, het niet altijd even gemakkelijk 
was om die twee dingen gescheiden te houden en 
ook weer; te combineren. Je dreigde soms in si-
tuaties terecht te komen die je geloofwaardigheid 
als bestuurder in het geding brachten. 
Onder andere daarom heb ik op een gegeven moment 
bedankt voor het voorzitterschap bij de BWF. 
REDACTIE: Wat is je leukste herinnering uit de 
BWF tijd? 
TOON: Het feit dat ik als erkend "strijkijzer" 
tot tweemaal toe een rassprinter wist te verslaan. 
De eerste keer, en dat vind ik tevens mijn mooiste 
overwinning, was in Ulicoten. Ik was weg met Piet 
Jacobs, Christ Huijbregts en Willem Schaeffer. 
Het mooiste was nog dat voor de koers mijn derail 
leur kapot ging en ik op een vreemde fiets voor 
deze rappe mannen wist te eindigen!!!!! 
De tweede keer was in de Ronde van de Lunet toen 
ik op identieke wijze, maar wel op eigen fiets, 
de zeer rappe Cor van Loon wist te verslaan. 
REDACTIE: Tot nu toe hebben we het alleen over 
fietsen gehad Toon, maar je doet of deed toch 
nog veel meer? 
TOON: Jazeker, ik ben lid van de duiven vereniging 
(ook daar ben ik voorzitter geweest), lid van het 
herenkoor, bestuurslid van het Sinterklaascomité 
(ik praat c.q. haal al 15 jaar Sinterklaas Terheij 
den binnen) en was ik lid van de Parochieraad en 
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zat ik in het Oranjecomité. 
Zo'n vier jaar geleden ben ik begonnen met wat 
taken af te stoten, dat moest ik wel want het 
werd een beetje te gek. Ik kwam in de ziektewet 
terecht en thuis werd ik toen natuurlijk even 
teruggefloten. Nu heb ik nog genoeg te doen, maar 
het is, gelukkig, niet meer zo erg als toen. 
REDACTIE: Tot slot Toon. Je bent nu ook aan het 
studeren ? 
TOONrDat klopt ja, ik ben bezig aan de wielren-
trainer-cursus. Daar pak je natuurlijk ook voor 
jezelf heel wat van mee. 
Bijvoorbeeld het crossen doe ik heel erg graag. 
Vroeger ging ik het liefst uren achtereen wat 
toeren in het bos. Nu doe ik dat op een actievere 
manier, ik heb geleerd te intervallen. 
Voor wat betereft de begeleiding van anderen vind 
ik dat het belangrijkste doel moet zijn die anderen 
op de eerste plaats plezier te geven in de training 
en de wedstrijden. Dan pas samen met een doordachte 
training en begeleiding kun je pas resultaten ver-
wachten . 

Toon was uiteraard nog lang niet uitgepraat maar 
de gasten verlangden ook steeds meer aandacht en 
toen (0)pa Schrauwen (87 jaar en hardstikke fit) 
het lang zal hij leven inzette lag het interview 
natuurlijk meteen op zijn achterste. 
Maar daar treurde ik toch niet lang om. 



nu doe ik dat op een actievere manier 
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VELDRITKALENDER K.N.W.U. 

ONZE BINGOAVOND 

De opkomst in het afgelopen jaar 
bij de clubkampioenschappen, de 
ledenvergadering en de feestavond 
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CROSS KALENDER B.W.F. 



KANS OP DE SCHANS ? 

Velen van u weten al wel dat de gemeente grote plannen 
heeft met de " kleine Schans ". 
Als het financiele plaatje rond is ( zo heet dat 
tegenwoordig ) kan onze alpenweide en omgeving ver-
anderd worden in een toeristische trekpleister. 
Mogelijk kan er dan ook een afgesloten wieler-
parcours aangelegd worden. 
Natuurlijk is dat voor ons een geweldige kans, waar 
we zo veel mogelijk aan mee willen werken. 
Wie weet, trainen we binnenkort niet meer op de open-
bare weg tussen het steeds drukker wordende verkeer. 
Wij houden u op de hoogte. 

de huidige situatie 
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wi j feliciteren: 
DECEMBER: 



De Old Timers. 

Veel reacties zijn losgekomen met het behalen van het 
wereldkampioenschap van Joop Zoetemelk. De meesten 
vroegen zich af hoe het mogelijk was om op 38- jarige 
leeftijd nog zo te presteren. Is het karakter, wils-
kracht of pure macht. Of is het net als met de wijn, 
hoe ouder hoe beter ? 
Terwijl de wetenschappers dit uitzoeken en Joop de 
overwinningsroes nog over zich heen laat komen, gaan 
wij eens op zoek naar onze " Old Timers ". 
Wat te denken bij de Trimmers van de 49- jarige 
Din van Meel, die met de Willem de Ridder Trofee 
de jonge cracks heeft laten zien, waar deze bijna-
Abraham de mosterd haalt. Omdat hij weet dat alleen 
de duivel oud is, stampt hij op de pedalen om uit 
zijn greep te blijven. 
Ook onze oudste amateur Frans Leijten, 43 jaar, maar 
in doen en denken net 18, behaalde met de clubkampioen 
schappen toch maar mooi een 2e plaats. Hij heeft in de 
fietsgangen de bijnaam " opa " die zeker niet bij hem 
past. Fransesco Leijten past beter bij deze gestroom-
lijnde atleet. Iedere wedstrijd meet hij zijn krachten 
met renners die zijn kinderen kunnen zijn. Nee, de 
slijtageslag heeft op Frans nog geen vat. 
Dan hebben we nog onze 38- jarige BWF amateur Quirijn 
de Wit. Hij heeft bij de BWF de naam Jezus. Die hij 
met recht mag dragen, en niet vanwege zijn uiterlijk. 
Hij beschikt dit jaar over hemelse krachten. Heeft 
dit jaar al acht overwinningen op zijn naam staan. 
Dit zijn enkele van onze raspaardjes van de vereniging 
Zij zullen waarschijnlijk nooit het Guiness Book of 
Records halen. Maar in de Klepper worden ze genoemd. 
1985, dat eigenlijk het jaar van de jongeren is, kan 
beter het jaar van de Old Timers heten. 



Voetbalnieuws; 

W.V. Breda- W.V. Terheijden 
8 - 0 

Was het vorig jaar W.V. Breda die met hangende oren 
het veld verliet, dit jaar was het de beurt aan onze 
eigen vereniging. Breda had zich duidelijk beter voor-
bereid . 
Met zwaar geschut kwamen ze op het veld. 
Wies van Dongen en de gebroeders Pirard waren mee-
gekomen om de eer te redden. 
En dat lukte ze met een score van 8-0. Onze renners 
kwamen er helemaal niet aan te pas. Ze harkten als 
het ware over het veld. 
Als excuus voor het slechte spelen gaven onze leden 
de schuld aan de eerste zaaltraining, waardoor onze 
spelers met stijve spieren kampten. 
Wij hopen dat onze renners snel beter uit de voeten 
kunnen komen. 

ECHTE 
GEZELLIGHEID 
vindt u 
I N 
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Bob Rasenberg toont zijn ware gezicht ! 

( van een onzer buitenlandse verslaggevers ) 

Het is algemeen bekend dat " onze " Bob de hele 
wereld af reist. De stempels van o.a. Polen, West-
Duitsland, Tsjechoslowakije en zelfs Emmercompas-
cuum stonden al in zijn paspoort. 
Toch is hij ( door de resultaten gedwongen ) een 
gewone jongen gebleven. 
Nu is er op deze wereld nog één continent waar de 
wielersport vrijwel onbekend is. 
Dus: Bob naar Australië; je weet maar nooit. 
En ja hoor! hij haalt de krant: 
Hier volgen enkele, vertaalde, citaten. 

" Het doorzettingsvermogen van wielrenners is alom 
bekend, maar de Nederlander Bob Rasenberg liet 
gisteren wel een bijzonder sterk staaltje zien. 
Na een zeer zware val waarbij het zitvlak ernstig 
beschadigd werd, sprong hij terug op zijn fiets 
en reed " met de billen bloot " zijn koers uit. " 

" Hij wist dat hij flink gewond was, maar omdat er 
niets gebroken was, wilde hij terug in de race." 

" Rugby- spelers zijn niet de enige sportende 
masochisten. " 

Verder spreekt bijgaande foto waarschijnlijk 
b(r)oekdelen. Uiteraard is er over zijn verblijf 
daar nog veel meer te vertellen, maar dat kunnen 
we gerust aan hem zelf overlaten. 





8e Ronde van de Catalaanse kust 

van 13 t/m 21 februari 1986 

Voor: Liefhebbers, Veteranen, Trimmers. 
Er wordt gestart in 2 categorieen: tot 35 jaar en 

boven 35 jaar. 

7 Etappes + proloog. 

Donderdag 13 februari ind.tijdrit 3,2 km. 
Vrijdag 14 februari 2e etappe 73 km. 
Zaterdag 15 februari 3e etappe 80 km. 
Maandag 17 februari 4e etappe 102 km. 
Dinsdag 18 februari 5e etappe 45 km. 
Woensdag 19 februari 6e etappe 119 km. 
Donderdag 20 februari 7e etappe 73 km. 
Vrijdag 21 februari 8e etappe 89 km. 

Inschrijfgeld en hotel: fl. 599,— p.p. geheel verzorgd. 
Reiskosten voor de bus: fl. 195,— p.p. 

Bij deelname graag opgeven vóór 20 december a.s. 
bij Henk Rasenberg. 

WIE ZIJN H A R T B E M I N T 

S P A A R T ZIJN 

SPIEREN N I E T 



wist u dat . . 
* Ad Nuiten sinds zijn laatste verjaardag een 
"verhouding"heeft met ene Abraham 

* Jos van Ginneken de 2e plaats in het Stern-
klassement heeft behaald. 

* Er tijdens de bestuurs vergaderingen tegen-
woordig veel aan "brainstormen" 
(hersenwaaien)gedaan wordt. 

* Din de Ridder en Wim Schmetz een bestuurs-
kaderkursus volgen? 

* De zaaltraining en het zwemmen goed 
bezochte activiteiten zijn? 

Bon - Bini - Bar 
Molenstraat 22, TERHEIJDEN (nabij de molen). 

Dé gelegenheid, waar sport en gezelligheid 
hand in hand gaan. 

Uitermate geschikt voor het geven van party's 
tot ongeveer 50 personen. Neem vrijblijvend kontakt 
op met Riet en Henk Rasenberg. 
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VERGADERING B.W.F. 

Op zaterdag 18 januari a.s. zal in zaal Kievietslaar 
te Effen, aanvang 14.00 uur, de algemene ledenverga-
dering van de B.W.F. worden gehouden. 
De agenda is als volgt: 

1. Opening voorzitter. 
2. Verslag penningmeester. 
3. Verslag secretaris. 
4. Behandeling binnengekomen vragen. 
5. Reglement. 
6. Diversen. 
7. Seizoen 1986. 
8. Sluiting. 

en natuurlijk 
een goed glas bier !!! 

b redaseweg 20 terheijden 
telefoon 01693 -1338 



KERST- MINI- TRIATHLON 1985 

U. 
Zwemmen, fietsen, lopen. 
Samenkomst om 9.30 uur bij de Bon-Bini-Bar. 
2e Kerstdag, 26 december 1985. 

500 meter zwemmen, 
Wisselslag, Breda. 
25 km. wielrennen vanaf het 
zwembad naar Bax Bielzen, Terheijden 
waar nog 2 ronden gefietst worden. 
6 km. hardlopen. Onder de brug 
in de Bergen vertrekken en via de 
brug nabij café Verweijmeren aan 
de andere kant van het water de 
kortste weg terug. 

Iedere deelnemer die de totale afstand aflegt, ontvangt 
een herinnering. 

Verdere wedstrijdregels worden vlak voor de start 
meegedeeld. 

Opgeven bij: Henk Rasenberg. 



uitslagen 
Niels Schrauwen: 
cyclo cross: 
27-10 Ossendrecht 
2-11 UIvenhout 
3-11 Zuidwesthoek 
10-11 Zuidwesthoek 
16-11 Zuidwesthoek 
24-11 Zuidwesthoek 
einduitslag: 
Koppelkoers Houthem 
( vader en zoon ) 

Pierre Driessen: 
Hoogerheide 
Hoogerheide 
Hoogerheide 
Hoogerheide 
Eindklassement 

Wim Schmetz: 
Effen 

Marcel Verhagen: 
Effen 

Adrie Kui jlen: 
Effen 

Bert Vissers: 
Effen 

Stef van Zundert: 
Effen 

Piet van Zundert: 
Effen 

8e 

10e 
10e 
7e 
6e 
8e 
18e 

8e 
8e 
8e 
12e 
9e 

le 

7e 

13e 

7e 

12e 

13e 

Jos van Ginneken: 
Moergestel 9e 
Oosterhout 10e 

Toon Schrauwen: 
Oudenbosch 12e 
Effen 6e 
Kalmthout 6e 
Vissenaken 7e 
Houthem 18e 
( koppelkoers vader-zoon ) 

Crossen: 
Hoogerheide 5e 
Hoogerheide 5e 
Hoogerheide 3e 
Hoogerheide 7e 
Eindklassement 5e 
Helvoirt 3e 



„point-chaud " 
MARCEL VERHAGEN 
Pas sinds 2 jaar lid, maar heeft door zijn razend-
snelle sprint al vlug naam gemaakt in de vereniging 
en bij de B.W.F. 
Hoewel deze 24- jarige dandy al een tijdje verkering 
heeft, vindt hij dat hij nog teveel wind vangt 
in een huwelijksbootje. 
Toch zouden er veel van onze leden bij hem in de ( het ) 
leer kunnen gaan. 

AD SNOEREN 
Deze adverteerder is na 6 jaar nog steeds een 
groentje in de wielervereniging. 
Als renner uit eigen kweek wil hij in de horeca 
nog wel eens een flinke boom opzetten over zijn 
prestaties ( waarvan wij alleen Ankie, Eva en Jan 
kunnen noemen ). 
De ongekroonde sauwelkoning heeft met gemeente-
raadsleden en middenstand een haat/liefde verhouding, 
waarin ene Dientje ook nog een belangrijke rol 
schijnt te spelen. 

DE KLEPPER: 
Ook deze is een groentje.Toch kan hij alles al net 
zo goed uitleggen als elke andere "echte"klepper. 
Hij (zij?)klept,zonder aanzien des persoons,over 
koetjes,kalveren en andere renners,zonder zich ooit 
druk te maken over begrippen als;prive-aangelegen-
heden,consequenties of waarheid.(Uiteraard wordt er 
tijdens het vervaardigen heel wat meer gelachen dan 
tijdens het lezen!!!!) 
De Klepper;Geen blad voor de mond,maar ook niet voor 
de poes! 

Dit was de laatste keer dat U deze rubriek tegen kwam. 
Sommige"points"waren iets te "chaud",en niet iedereen 
is genoemd,maar de koek is op. 
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kleppertjes 

Te koop aangeboden: KLeine nieuwe damesfiets. 
Wielmaat 26, Merk: D.C.R. Sport. 

Kleur : Bruin. 
Te bevragen bij José van Tetering. 

Tel.: 01693-2675 
****************** 

Te koop aangeboden: 
Race-fiets, merk Viner. Zo goed als nieuw. 
Afgemonteerd met campagnolo record en Shimano 
Dura-Ace. Maat:57. 
Prijs, n.o.t.k. 
Te bevragen, Wilgenbroek 125, Breda. 
Tel.: 076 - 416076. 

* * * * * * * * * * * * * * * * * * 

SCHAATSEN. 

Iedere Dinsdag-avond van 7 tot 9 uur en 
iedere Zondag ochtend van 9 tot 11 uur. 
Voor inlichtingen kunt U zich wenden tot: 

Corné Rombouts, 
tel.: 01693 - 1002. 
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